
 



Dagordning till Årsmöte 

 

 

Dagordning för medlemmar i Eds Fotbollsförening till ordinarie årsmöte söndagen  
den 28 februari 2021 kl. 16.00 på Utvecklingscenter. Sedvanliga möteshandlingar och 
servering.  
Följande förslag till dagordning kommer att föreläggas mötet. 
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Ekonomisk redogörelse 2019-11-01 tom. 2020-10-31 

 

Räkenskapsåret visar på ett positivt resultat om 419 128 kronor. Det mycket positiva resultatet beror 
till stor del på att kostnader för varor material och tjänster minskade med 395 136 kronor jmf 2019. 
Trots att intäkterna minskade med 179 839 kronor jmf 2019 blir det ändå en nettovinst med 215 296 
kronor jmf 2019. Dessutom minskade övriga externa kostnader med 83 723 kronor jmf 2019. 

Det har varit ett år där verksamheten delvis legat nere på grund av pandemin vilket förklarar de 
minskade kostnaderna. Vi har ju också tappat en del intäkter såsom inträden, kioskförsäljning mm. 
Men det har till viss del kompenserats genom att vi fått olika former av bidrag och gåvor. Dessutom 
har vi fått en gåva genom att en gammal kioskkassa tillförts föreningen. Dessa medel har stått på ett 
konto Dalslands sparbank i många år men medlen har nu införlivats i föreningen. 

Nettokostnaderna för nedanstående verksamheter har ökat då intäkterna minskat förutom för 
bordtennisen. 

   2019  2020 

Seniorfotboll herrar  109 064 kronor 188 650 kronor 

Seniorfotboll damer    82 226 kronor 124 978 kronor 

Ungdomsfotboll    54 701 kronor   70 095 kronor 

Bordtennis     19 554 kronor   10 070 kronor 

 

Nedan följer exempel på några av föreningens viktiga inkomster: 

 

       2018     2019 

Försäljningar av Newbody       44 881 kr   36 030 kr 

Anordnande av Bakluckeloppis    23 600 kr   - 1 675 kr 

Medlemsavgifter/träningsavgifter 130 875 kr  162 300 kr 

Entreavgifter   127 415 kr    54 457 kr 

Bingolotto       88 184 kr    83 602 kr 

Kioskverksamhet    75 655 kr      9 225 kr 

Bidrag riksidrottsförbundet  201 844 kr  236 045 kr 

Aktivitetstöd från kommunen 104 125 kr    67 900 kr 

Övriga bidrag     229 153 kr 

 

Flera av våra planerade inkomstkällor uteblev under året. Bland annat  inkomster från ECUS cup, 
sommarcupen och vintercupen. Dessutom uteblev inkomster från marknadsstädning, bakluckeloppis, 
Nostalgimässa och countrygala. 

 



De största utgiftsposterna var:                                2019     2020 

Domararvoden    126 440 kr  106 655 kr 

Anmälningsavgifter   122 510 kr    42 490 kr 

Lokalhyra bollhall   102 206 kr  102 975 kr 

Idrottskläder       85 084 kr    76 504 kr  

Resekostnader    115 387 kr  110 696 kr 

Materialkostnader       77 861 kr    40 017 kr 

     

Föreningens omsättningstillgångar  2019-10-31   2020-10-31 

Kassa och bank                            798 383 kr      1 025 930 kr 

Varulager      16 597 kr       16 597 kr 

Kundfordringar  137 699 kr       41 366 kr 

Kortfristiga skulder   200 047 kr     137 699 kr 

Inventarier      47 406 kr       31 152 kr 

 

Eget kapital   710 038 kr   1 129 166 kr  

  

För ytterligare information hänvisas till föreningens resultat och balansrapport. 

Magnus Åkesson Kassör 

  



 

 
 
Styrelsens Årsberättelse för Eds FF 2020 
 
Tillbakablick till vad vi tänkte inför 2020… 

• Konstgräset. Processen har pågått sedan 2012 så det är på tiden att gå in i sista delen – 
verkställandet! 

• Föreningens framtid – föreningsutvecklaren är anställd hela 2020 och vi har många 
områden som vi behöver hitta lösningar för. Kort beskrivet handlar det om hur vi skall 
kunna arbeta vidare på ett klokt sätt, även när vi inte har stöd från Leader. 

 
Konstgräsprojektet har tagit ett rejält kliv framåt. Allmänna arvsfonden tilldelade oss ett 
generöst bidrag med ca 3,7 miljoner. Det utgör ca hälften av totalkostnaden. Resterande del 
kommer vi att arbeta hårt för att få in under första halvåret 2021, för att planen skall kunna 
invigas hösten 2021. 

Vår föreningsutvecklare har arbetat med sektionerna och jobbat fram olika policydokument, 
vid sidan av samverkansmodeller med framför allt kommunen. Föreningsutvecklaren har 
också jobbat förtjänstfullt med sponsring och lyckats väl med det. 
 
I en årsberättelse för 2020 kan man inte undvika att lyfta den globala pandemin, Covid-19,  
som härjat och påverkat vår verksamhet på flera olika sätt. Nedstängd verksamhet, begränsad 
verksamhet, avkortade serier och inställda arrangemang. Under första halvåret matchades de 
uteblivna intäkterna av minskade kostnader, men under andra halvåret hade vi kostnader för 
verksamheten, men inte de förväntade intäkterna (publikintäkter, sponsorsmatch, 
bakluckeloppis mfl). Föreningen har fått viss ekonomisk kompensation för uteblivna intäkter, 
vilket är mycket positivt. Eds FF går in i 2021 med en stabil ekonomi, vilket är mycket viktigt 
när konstgräsprojektet går in i verkställighetsfasen. 
 
Vi vill också lyfta en trotjänare som pensionerat sig under 2020 – Mats Gren. Vi unnar 
honom en lugnare tillvaro efter att i så många år sprungit på så många bollar, och varit en 
resurs för så många i föreningen. Ett stort tack till Mats Gren!!! 
 

Framåtblick 
Vad ser vi framför oss under 2021? 

• Konstgräset bör stå klart för invigning hösten 2021. Det blir en efterlängtad höjdpunkt, 
värd att uppmärksamma! 

• Även om det är utanför vår makt, ser vi ändå fram emot att pandemin planar ut och att 
ordinarie verksamhet kan återgå till det normala. Inget blir riktigt som förr, men vi 
hoppas ändå på att vår kärnverksamhet – breddidrott -  kan genomföras fullt ut under 
2021. 

• Föreningsutvecklare i egen regi. Styrelsen har valt att bekosta en anställning för en 
halvtids föreningsutvecklare. Under projekttiden då vi fått stöd för anställningen har 
erfarenheterna varit goda, och vi ser det som nödvändigt för att föreningen fortsatt 
skall utvecklas. 

 

Till sist… än en gång!  Det är bara tillsammans som vi är starka!  

För styrelsen  

Ordförande 2020 Hans Åkerlundh 

  



Fotbollssektionen 

Då var det dags att sammanfatta det mycket speciella året 2020 när det gäller 
seniorfotbollen i Eds FF. De som har suttit i sektionen under året är Anders 
Kjellberg, Sabina Andersson, Jonatan Rizkallah, Magnus Vogler, Sune Källén 
och undertecknad, som har fungerat som sammankallande. Med på våra möten 
har vi även damernas och herrarnas spelarråd, vilka båda två gjort ett kanonjobb 
under året. 
 
När vi på senhösten 2019 planerade för 2020 kunde nog ingen förutse vilket 
konstigt år det skulle bli. Vi fick lära oss ordet Corona och inget blev som det var 
tänkt och jag vill nog påstå att inget kommer någonsin bli som det var.  
 
Både herr och damernas A lag var nykomlingar i sina respektive serier. 
Förväntan var stor, men efter några inledande tränings och cupmatcher, blev det 
istället världens längsta försäsong. Alla seniorlagen fick spela enkelserier med 
start direkt före eller efter sommaruppehållet. Både ledare och spelare skall ha 
beröm för att de har följt de restriktioner som gällt men även hållit uppe 
motivationen under dessa udda tider. Trots att det bara tränades har vi lyckats 
behålla i princip alla spelare under säsongen. 
 
Inget blev egentligen som det var tänkt. Vårens träningsläger blev inställt men 
tack vara Patriks jobb runt bokningen och vänliga motpartners så kostade det 
inte oss en krona. Matcher utan publik, matcher med lite publik och matcher som 
sändes live blev vardag. Det som saknades mest var kanske det faktum att vi 
inte fick byta om ihop och ”tjötet” i omklädningsrummet är en stor del av en 
fotbollsspelares vardag.  
 
Damlaget fick tillslut göra en historisk debut i div 2. Sessionen blev denna gång 
bara ettårig tyvärr, men tjejerna fick med sig mycket erfarenheter och intryck 
som de säkert har nytta av. Första hemmamatchen var mot Hisingsbacka FC och 
där kom även den historiska poängen efter 2-2. Med lite flyt i några 
uddamålsförluster på senhösten så kunde tjejerna räddat kontraktet, men nu blir 
det att starta om i div 3.  
 
Dam lag 2 har spelat i div 4 och slutade i mitten av tabellen. 
 
Vi har haft igång 3 herrlag i seriespel (div 4, div 6 o div 7), med en ny 
huvudtränare i form av Johan Niklasson från Färgelanda. Johan kom in med en 
ny röst, lite nya tankat och en tydlig spelidé. Även i år har Mikael Israelsson 
förtjänstfullt fungerat som assisterande tränare. Detta var ett lyft för truppen 
och många killar har tagit stora steg i sin utveckling återtåg. Det fanns ganska 
lite div 4 rutin i truppen så vi var osäkra på hur vi skulle räcka till. Det var lite 
svajigt i träningsmatcherna men med hjälp av några bra matcher Dalslands 



Sparbanks Cup så kändes killarna redo. Trots en tung start, med två raka 
förluster, så kunde vi säkra kontraktet i en gastkramande sista omgång, där 
unge Kalle Martinsson blir hjälte med sitt 3-3 mål, som gav den nödvändiga 
poängen. Det var en nervpärs. 
 
B-laget i div 6 leddes under året av Anders Paulsson, Kent Johansson och 
Johnny Engkvist. Laget gjorde en bra säsong med 6 segrar och 3 förluster vilket 
gav en fjärde plats i serien. Vinst både mot Bäckefors A och Bengtsfors B var 
tunga skalper. 
 
Då det inte blev någon äldsta pojkserie så hade vi även ett lag i div 7 under 
ledning av Kristofer  Wennerström och Johnny Engkvist. Det blev bara fyra 
matcher i serien och man var endast några mål från att vinna serien på bättre 
målskillnad.  
 
Planeringen för 2021 är nu i full gång. På herrsidan fortsätter Johan Niklasson 
som tränare. På damsidan tackar vi Mattias Olsson för all tid och jobb han lagt 
ner. Välkommen åter. Ny huvudtränare blir här Henrik Olsson från Dals-
Långed.  
 
Vi får hoppas 2021 blir ett bättre och mer normalt fotbollsår. Det börjar lukta lite 
konstgräsplan i Ed och det hade varit fantastiskt om det kunde bli en verklighet. 
Då vi har den största verksamheten i Dalsland så är det på gränsen till pinsamt 
att vi har de absolut sämsta förutsättningarna.  
 
Vill avsluta med att anställningen av Patrik Källén har varit ett verkligt lyft. Att 
vi som arbetar ideellt kan få lite hjälp och avlastning av någon som faktiskt gör 
detta på arbetstid är helt fantastiskt.  
 
 
För fotbollssektioner   Niklas Johansson 
 
  



 

Lag: Dam 
 

Året börjar som vanligt med futsal. Vi vinner Tössecupen för andra året i rad och 
spelar grymt bra i Ecus. Detta år deltar vi tyvärr inte i flera cuper då vi valt att gå ut 
tidigt på konstgräset i Bengtsfors för att förbereda oss för utesäsongen. 

Vi har flera träningsmatcher och DM-matcher under försäsongen. Tyvärr är det 
extremt många återbud under denna period men vi vinner stort i DM mot 
Frändefors och Åsebro och tar en skön seger mot Bullaren i genrepet. 

Så är det då dags för premiären i div 2, vi möter Vänersborg borta och förlorar 
knappt men rättvis med 3-1. En helt ok start där vi ser att vi är ganska nära i nivå. 
Vi plockar en pinne mot Hisingsbacka hemma (2-2). Framåt sommaren kommer då 
två nyckelmatcher där vi behöver vinna mot Orust eller Vallen för att klara 
kontraktet. Båda slutar med oturliga uddamålsförluster där marginaler, domare, 
skador är kraftigt mot oss. Får också nämna att vi spelar riktigt bra mot 
seriesegrarna Ljungskile hemma. Vi förlorar dock med 3-0 men resultatet speglar 
inte matchen alls. Summa kardemumma är jag nöjd över vår prestation, glad att vi 
tackade ja till platsen i tvåan, lite bitter över oflytet och mycket förhoppningsfull att 
vi hittar tillbaka till tvåan snarast, det är där vi hör hemma. 

I division 4 slutar vi på en fin fjärdeplats, topparna att utmana om serieseger finns 
men jämnheten saknas och vi får åka på några av matcherna mer eller mindre utan 
avbytare. Mycket roligt att se några 13-åringar debutera och som alltid gott att veta 
att Eds FF dam alltid tar väl hand om nya och yngre spelare. 

Efter 5 fantastiska år med damlaget tackar jag och Ulf för oss. Vi har haft en fin 
resa med en riktigt stark utveckling i både fotboll och futsal. Vi ser med spänning 
fram emot att följa damlagens framgångar från läktaren! 

Tack bästa gänget för ännu ett fantastiskt år/Mattias och Ulf 

 

 

 

  



Lag: Dam 

 Namn Seriematcher  

1 Emmy Eriksson   

2 Martina Karlsson   

3 Tindra Martinsson Blom   

4 Emmy Olausson   

5 Alice Andersson   

6 Ida Olsson   

7 Emma Edman   

8 Wilma Olsson   

9 Elin Olsson   

10 Emilie Larsson   

11 Hanna Gawell Munther   

12 Klara Lilljeqvist   

13 Julia Edquist   

14 Ella Bryntesson   

15 Mina Nilsson   

16 Line Strömberg   

17 Amanda Nyqvist   

18 Meja Lorenzen   

19 Irma Wennerström   

20 Sara Larsson   

21 Gabriella Rosenbaum   

22 Marion Gustavsson   

23 Nicolina Klenfeldt   

24 Moa Larsen   

25 Lovisa Blom   

26 Filippa Nystedt   

27 Julia Olsson   



28 Julie Jonasson   

29 Vendela Klenfeldt   

30 Frida Juhlin   

31 Molly Olsson   

32 Johanna Berg   

33 Tindra Karlsson   

34 Emma Juhlin   

35 Julia Kjellberg   

36 Jennie Skogen   

37 Alva Olsson   

38 Freja Larsen   

39 Irma Johansson   

40 Tilda Pettersson   

41 Klara Kjellberg   

42 Emma Olsson   

43 Jennifer Södergren   

 
  



Lag: Dam 

 

 

 

 
 
Stånde från vänster: Julia Edquist, Emma Edman, Gabriella Rosenbaum, Mina Nilsson, Alice Andersson, 
Frida Julin, Amanda Nyqvist och Vendela Klenfeldt 
Sittande från vänster: Jennifer Söderqvist, Julia Kjellberg, Klara Kjellberg, Moa Larsen och Tindra Karlsson 
Liggande: Tindra Martinsson Blom 

 
  



Herr div. 4 
 
Mitt första tränaruppdrag som huvudansvarig utanför Färgelanda och det blir i ED. Jag har ju 
enbart positiva bilder från min tid på Ecus som jag jobbat på, för x – antal år sedan och 
fantastiska arbetskollegor så jag visste ju att det är mkt som är bra på Ed. 

Försäsong 1.0: 

Vi börjar träna V2 och jag var mycket taggad att få komma igång och se och lära känna 
killarna i laget samt ledarna i seniortruppen. Hur många blir vi på träningarna, tänk om det 
kommer 40 spelare som man pratat om vid mitt första möte med EFF? Angenäm utmaning 
men vi blir något färre spelare till antal under hela försäsongen, som vi bedriver i Färgelanda 
på deras konstgräs samt ett inomhuspass i Sporthallen på ED där fokus är fys.  

Som ny tränare vill man se och få svar på styrkor och ev. svagheter på individnivå samt som 
lag så som teknik, taktik, fysik o mentalt mm. I vilken position kan vi använda spelare för att 
bygga ett starkt lag? Har vi kvalitéer för att spela 1-4-3-3 som nykomlingar? Hur fysiskt 
starka är vi och har vi kondition för att spela det försvarsspel som tanken är? Många frågor 
och funderingar som under de kommande veckorna ska besvaras.   

Jag och Mikael Israelsson har jobbat fram en träningsplan på hur och vad samt varför och när 
vi skall träna som uppdateras och justeras under hela säsongen. Varje träningstillfälle skall 
genomsyras av kvalité på allt och alla som är med och rätt fokus Men med mkt spelglädje för 
att skapa förbättring hela tiden. Träningsläger på Öckerö bokat ca 2 veckor innan seriestart. 
Träningsmatcherna bokade. Nu kör vi. 
Vi lägger stort fokus de första veckorna på att träna på hur vi vill agera i försvarsspelet och 
börjar från grunden och bygger sakta men säker vidare lagdel för lagdel för att sedan gå över 
till omställning spel under de första 8 veckorna innan första träningsmatch kommer igång 
samt DM-gruppspelet. Under denna period går vi över på att sätta grunderna för vårt 
anfallsspel och jobbar med detta fram till planerad seriestart i april. Spelarna visar upp en 
mycket bra vilja och attityd på varje träning och man känner att detta kan bli riktigt bra.  

Så är det då dags att få spela efterlängtade matcher och se hur vi agerar och presterar utifrån 
det vi tränat på under dessa veckor. En kort summering av våra 7 matcher: Vi släpper in 1 mål 
per match och det är godkänt och försvarsspelet har varit bra men kan bli ännu bättre.  
Anfallsspelet är redan riktigt bra och vi producerar många målchanser under i stort sett alla 
matcherna, vi gör 15 mål. Men det som varit bäst är vårt omställningsspel från anfall till 
försvar och vice versa. Många spelare får chans att visa upp sig och på olika positioner samt 
för vissa, lite ovana platser. Vi vinner vår grupp och går vidare till kvartsfinal där vi skall 
möta HGF. 

Träningsmatcher: 

Brålanda IF – EFF 1-3 

IFK Strömstad – EFF 1-1 

Färgelanda IF – EFF 1-1 

Fengersfors IK – EFF 1-3  

 

 



DM gruppspel: 

EFF – Frändefors IF 5-1 

Brålanda – EFF 1-3 

EFF – Kroppefjäll (3-0) WO 

 

Så är vi då i slutet på mars och vi har ju planerat in träningsläger som skulle bli så roligt att få 
komma iväg på och verkligen ladda upp på bästa sätt inför seriestarten i början på april.  
Men då kom Covid 19 och som sen skall påverka en hel del resten av denna säsong. 
Inställt träningsläger, framflyttad seriestart. Vad händer? 

 

Försäsong 2.0 

Jag måste erkänna att jag blev lite knäckt och jag tappade sugen då man jobbat så hårt och 
intensivt för att få börja seriespelet och nu visste man inte när blir den. Ska vi träna eller inte? 
BFF beslutar till slut att 2 omgångar skall spelas innan semesteruppehållet och då förhåller vi 
oss till det. Där och då så är tanken att man ska spela dubbelmöten. 

 Vi beslutar ihop - ledare samt alla spelare att vi fortsätter träna men vi lägger det på en lägre 
nivå till att börja med och ökar succesivt. Så under perioden april till mitten av juni är det 
enbart träningar som gäller.  Fördelen med detta var ju att vi kunde nöta än mer på 
anfall/försvar och omställningsspelet.  

Vi är väldigt många spelare då vi tränar på Bergslätt och man beslutar att lägga in en 
spetsträning med ca 20-22 spelare för att på så sätt öka kvalitén. Det var inte samma spelare 
på dessa utan man skiftade. Under övriga pass tränar vi ihop alla spelare.  

Under slutet av juni händer följande; 

Seriestart blir flyttad till 1/8 och den kommer att spelas som enkelserie.  
Vi möter Bäckefors i en träningsmatch 17/6 som vi vinner med 2-0. 
Vi spelar kvartsfinal mot Högsäters GF 26/6 och vi vinner med klara 3-0. Vilken prestation 
killarna utför, helt underbart!  
Vi möter Bengtsfors i en träningsmatch på deras konstgräs som avslutning innan 9 dagars 
sommarvila. 
Vi förlorar med 3-0 men där vi med lite mer flytt och noggrannhet kunnat hålla nere siffrorna 
samt att vi själva borde gjort ett eller två mål. Det som var positiv var att vi spelar en riktigt 
bra fotboll både offensivt som defensivt. Lovar gött detta. 

 Efter en mycket kort vila så drar vi igång hösten med några träningar innan semifinalen mot 
Melleruds IF stod på schemat 18/7. Vi gör åter en mycket bra insats och vi leder med 1-0 fram 
till den 85 min då MIF lyckas och kvittera. Vi vinner på straffar och den stora hjälten är 
Roderick B som räddar den ena efter den andra straffen och Måns W. som sätter straffen som 
skickar oss till finalen. Helt otrolig insats av grabbarna i laget. Nu väntar Viken i finalen. 
 
 

 



Div. 4 enkelserie och vi som nykomlingar. Vår målsättning är att säkra kontraktet.
  

Vi börjar på hemmaplan mot HAIF som är en av favoriterna till seriesegern (blev serieseger 
också). Vi har ett mkt ungt lag och om jag minns rätt hela 8 div 4 debutanter på planen. Vi 
inleder något nervöst men tar oss sakta men säkert men HAIF har de hetaste chanserna men 
då gör Edwin B 1- 0 en mycket fin prestation i min 20. Nu var vi igång men tyvärr så lyckas 
HAIF göra 1-1 innan halvtid. Andra halvleken blir det tyvärr alldeles för många mål i baken 
på många konstiga sätt. Tungt.  
Resultat 2-6 (1-1) 

Kungshamn – EFF 1-0 – de får en straff i 89 min mkt olycklig. Svårspelat då det blåser rejält 
och regnar och spelet blev lidande många gånger. Vi är värda 1 poäng men blir 0 poäng.  

EFF – Henån/ Gilleby 3-0 (2-0) 

Efter 2 inledande förluster så kommer en annan nykomling på besök och de har 2 mkt 
imponerande segrar. Hur skall detta sluta? Vi gör en kanonmatch och vinner 3-0 och mycket 
gött. 

Mellerud – EFF 1-0 (0-0) - åter en mkt bra insats där vi var värda minst 1 poäng. 

Sen skulle vi möta Munkedal men de hade drabbats av Covid och matchen blir framflyttad. 
Detta skall drabba många lag under denna konstiga serie. 

EFF – Viken 2- 1 (1-1) och vilken underbar seger. Viktor gör 1-0 i min 44. Blir sen olyckligt 
utvisad i min 60 och Viken kan kvittera. Men så i 70 min avgör Jakob O.S. på straff. 

Sen väntar HGF som vi vann mycket övertygande över i DM-kvarten, så det var ett 
revanschsuget HGF vi skulle få möta och då framför allt duon Söderqvist och Knutsen. 
Knutsen gör 6 mål. De gör 1-0 tidigt men vi stressar dem rejält och kommer igång och får in 
ett mål men tyvärr så godkänner domaren inte detta. Vad hade hänt om vi fått in 1-1 där då 
HGF var riktigt irriterade. Vi förlorar klart och denna match är bara att glömma då inget 
funkar. Resultat 8-0 (2-0) 

EFF – Ödsmål 3-3 (2-1). Ödsmål gör mål redan efter 6 min men vi lyckas redan i 10 min 
kvittera och vi spelar riktigt bra och kan även göra 2-1 i min 31 men så åker tyvärr Jakob O.S. 
ut på en frilägesutvisning min 35. Hur skall detta gå? Ödsmål lyckas vända matchen till 2-3 
men killarna på planen slet och spelade bra och vi hade lägen. Matchen står och väger och 
tiden den går. Men då i den 90 min lyckas Kalle M. blott 15 år trycka in kvitteringen. Så jäkla 
gött och rättvist. Heroisk insats av grabbarna!   

Munkedal borta på en onsdag kväll, ett lag som innan serien var tippade att vinna. Vi gör en 
riktigt bra match mot ett riktigt rutinerat lag med flera spelare som spelar på div 1 och 2 nivå. 
Vi med tex 3 forwards med ålder 18,17 och 15. Medelålder 20 år. Munkedal 27 år. Tyvärr så 
drar vi på oss 2 straffar som de sätter och vi ligger under i halvtid. Men spelmässigt gör vi en 
riktigt bra match över 90 min och vi lyckas vinna andra halvleken efter ett långskott Av Theo. 
Resultat 2-1(2-0) 

Då återstår det 3 omgångar och vi möter lag som ligger i efter oss i tabellen eller precis 
ovanför. Vi var piskade att vinna minst 2 och ev. 1 poäng om vi fick med oss resultat i övriga 
matcherna. 

 



Först IFK Valla på bortaplan och vi åker i stor buss. Jag gillar verkligen att få alla med mig 
och det blir gött tjat och lite musik. Även någon supporter fick plats. Vi gör en riktigt bra 
match och vi vinner till slut med 3-0 efter 1-0 i halvlek. Jag tror vi hade 8-10 riktigt bra avslut 
på mål eller som deras storspelande målvakt lyckas rädd på helt otroliga sätt. Lite smolk i 
bägaren för målskillnaden kan vara helt avgörande. Men som sagt, vi vinner och det var det 
viktigaste. 

EFF - Håfreström 4-2 (1-1) Ett Håfreström som ligger klart sist i tabellen och vi spelar 
krampaktigt och det blir en böljande match som blir svårspelad på en blöt gräsmatta. De gör 
också 0-1 redan i min 8 och man tänker att detta bli tufft men redan minuten efter kvitterar vi. 
Viktigt och riktigt skönt. I andra lyckas vi så gå ifrån till 3-1 och man känner sig lite lugnare 
men Håfre ger sig inte så lätt och lyckas få in 3-2 på frispark i min 77. Mkt kamp och lite 
smågrinigt är det men för dagen en domartrio från Skövde som gjorde en mkt fin insats. Vi får 
straff i min 90 som Jakob sätter säkert. 

Då skall det avgöras. Hänger vi kvar, blir det kval eller kan vi rent av åka ur?  

IFK Strömstad - EFF 3-3 (1-2)Vi spelar på en gräsplan som är något ojämn på stora delar av 
planen samt att det blåste storm i planens längdriktning. Vi får medvind i första och vi inleder 
också bra och skapar ett övertag och kan vaska fram en del chanser. Men Std är inte ofarliga. 
Vi gör 1-0 efter 26 min genom Edwin. Strömstad kvitterar 1-1 och i min 80 lyckas Johan O 
göra 2-1. Mkt viktigt precis innan halvtid. I andra lyckas Strömstad både kvittera och även ta 
ledningen i min 76. Man matar långbollar in mot vårt straffområde och har nu vinden i 
ryggen. Hur ska detta sluta? Valla har oavgjort mot HGF, just nu är vi på kvalplats. Men så i 
min 80 lyckas Ahmed med sin patenterade brytning och vi kan göra en snabb omställning och 
genom 3 spelare ta oss från centralyta ut till vänster innerkorridor åter pass centralt till Måns 
som i sin tur spelar ut snett fram i höger korridor till en framspringande Kalle som tar med sig 
bollen på ett tillslag lyckas på ett rutinerat och behärskat sätt avsluta och bollen går i mål. 
Sista 10 min känns som om de aldrig tar slut och man har aldrig varit så nervös. Och i den 
sista min så får Strömstad ett jätte läge då en spelare får till ett avslut och jag tror att bollen 
går i mål och alla andra runt arenan men vem sätter då fram sitt huvud och lyckas nickrädda 
jo Gustav Källén. Domaren blåser av och vi har lyckats säkra en plats i div 4, 2021.  

Stort Grattis till EFF 

Varje match blev som en final och i vissa matcher gjordes inte byten bara för att och även så 
roterades det inte på samma sätt som om det vore dubbelmöten. Vissa gånger påverkades de 
spelare som satt på bänken då de inte heller fick speltid i div 6 som man normalt skulle. Vi 
förde dock många samtal med alla spelare och förklarade hur vi tänkte. Vi är med i varje 
match och vi lyckas att spela det anfallsspel som vi ville samt sätta försvarsspelet. 2 matcher 
som sticker ut negativt är ju HAIF 2-6 samt HGF 0-8 där vi släpper in för många mål och 
något sämre insatser som lag. Under hösten så plockar vi med Karl Wennerström som är med 
oss och tränar mer under hösten och några pass under våren, med sin rutin och sina 
ledaregenskaper så blir han mkt viktigt i matcherna. Stor orsak är att vi dels får avstängningar 
men även skador på spelare. 
 
 
 
 
 



En sista match kvar och det är DM-finalen mot Viken, 10 oktober och vi spelar på 
Bergslätt. 

Vi gör en riktigt bra match mot ett starkt motstånd. Viken gör mål redan i 8 min men vi lyckas 
sedan vända genom 2 mål av Måns W och vi leder i halvlek. I andra så lyckas Viken kvittera i 
min 55 och man tror att den skall avgöras på straffar men då i sista sparken lyckas Viken 
avgöra till 2-3. 

Riktigt surt där och då men så här i efterhand så är det imponerande och man är riktigt glad 
och stolt över silvermedaljen 

Organisationen runt A – laget under säsongen har varit: 

Mikael Israelsson ass. tränare.  

Niklas Johansson ass. tränare. Även mv. tränare samt med på matcherna.  

Daniel Odén lagledare och med på matcherna.   

Anders Paulsson  mv. tränare samt ansvar för div. 6. 

Jonny Enqvist – mv. tränare 

Christoffer Wennerström – läkare  

 

Ett fantastisk roligt och läroriktigt år och jag har trivts från första stunden. Ångrar inte en 
sekund att jag till slut tackade JA till detta tränaruppdrag efter många samtal, med Niklas 
Johansson framför allt, men även med Patrik Källén samt Mikael Israelsson.  
Stort tack till alla ledare och framför allt spelare som i år varit med. Ca 60 namn på papperet – 
vilka klubbar kan stoltsera med det tro? 

 

När jag så även fick den frågan och äran att få fortsätta träna säsongen 2021 så var svaret 
enkelt – YES. Det skall bli oerhört roligt och spännande att få utveckla dessa killar och vara 
med på denna resa. 

Div 3 here we come  

Johan Niklasson  

 

  



Herr Div 4 

 Namn  Matcher Mål 
1 Jakob Skoglund Olsson 10 4 
2 Gustav Källén 11  
3 Ahmed Ziku Jaggwe 10 1 

 
4 Adam Johansson 9  
5 Mohammad Jalal 

 
2  

6 Roderick Bothe 3  
7 Viktor Johansson 8 3 
8 Abdullah Alshikh Othman 4  
9 Josefh Rosenbaum 2  

10 Karl Wennerström 5  
11 Reza Karimi 10  
12 Mohamad Ayan 7  
13 Måns Wennerström 11 2 
14 Johan Johansson 9  
15 Jonatan Rizkallah 10  
16 Gustav Olsson 7  
17 Karl Martinsson 9 3 
18 Erik Zetterlund 8  
19 Theo Johannesson 10 1 
20 

 
Edwin Bergslätt 11 6 

21 Robin Ferdinandsson 2  
22 Mads Holm Kronborg 2  
23 Johan Odén 11 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Herr Div 6 

 Namn  Seriematcher Mål 
1 Alexander Adamsson  6  
2 Xander Kristiansen 4  
3 Maartin Göthede  2  

 
4 Christoffer Engkvist  2  
5 Oskar Kristiansson 4 3 
6 Kader Muhumed 1  
7 Reza Karimi 6 1 
8 Abdullah Alshikh Othman  7  
9 Mads Holm Kronborg  4 3 
10 Merhawi Tsegu 5 1 
11 Erik Zetterlund 1 1 
12 Daniel Karlsson 2  
13 Ruhullah Mohajer 4 1 
14 Johan Johansson  6  
15 Mohamad Ayan  4 1 
16 Khadar Aadan Faarax  2  
17 Karl Wennerström 2  
18 Mohammad Jalal 

 
7 1 

19 Vincent Karlsson 1  
20 

 
Max Bryntesson 1  

21 Robin Ferdinandsson  3  
22 Måns Wennerström 4 4 
23 Gabriel Paulsson 6 1 
24 Josefh Rosenbaum 7 3 
25 Andreas Molin 8  
26 Roderick Bothe  2  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Herr Div 7 

 Namn  Seriematcher Mål 
1 Alexander Adamsson 2  
2 Khader Aadan Faarax 2  
3 Adam Johansson 1 2 

 
4 Christoffer Alfsén 1  
5 Edwin Bergslätt 1 3 
6 Christoffer Engkvist 3 1 
7 Jonny Engkvist 1  
8 Maartin Göthede 3  
9 Mads Holm Kronborg 2 4 

10 Leo Larsen 4  
11 Alvin Martinsson 2  
12 Kader Muhumud 2 1 
13 Elias Nilsson Karlsson 1  
14 Johan Johansson 2  
15 Max Bryntesson 2 1 
16 Måns Wennerström 1 2 
17 Melker Wennerström 1  
18 Kristoffer Wennerström 1  
19 Ahmed Naser Jafari 3 1 
20 

 
Karl Wennerström 1 1 

21 Alfred Wennerström 1 1 
22 Abbas Ali Sabzali 2  
23 Josefh Rosenbaum 1  
24 Gabriel Paulsson 2  
25 Leon Nordsäter 4 2 
26 Davood Mahdavi 3  
27 Rasmus Johansson 1  
28 Daniel Karlsson 2  
29 Xander Kristiansen 3 1 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

  

ECUS CUP 

Semifinal i DM mot Mellerud 

Lag: Herr 



 

 

Ungdomssektionen 

I år har sektionen bestått av sex ordinarie ledamöter: 

Mattias Johannesson, Mathias Ottosson, Frida Eriksson, Eva Edman, Maria Andersson och 
Jonas Magnusson. 

Vi har också haft hjälp av föreningens utvecklingsansvarige Patrik Källén som har deltagit på 
våra möten. 

Året som har gått har varit mycket speciellt på grund av pandemin. Verksamheten har inte 
kunnat bedrivas som normalt, utan mycket har fått ställas in, så som fotbollskolan, våra cuper, 
och delar av serierna, listan kan tyvärr göras mycket lång. 

Sektionens arbete har fortlöpt som planerat under året och verksamheten har pandemin till 
trots ändå rullat på ganska bra. Nedan redovisas några av de göromål som sektionen arbetat 
med under 2020. 

• Fördelning av träningstider sommar och vinter 
• Försäljning av bingolotter vid några tillfällen på året 
• Framtagande av nya dräkter till lagen 
• Försäljning av New-body kläder 
• Samordna domarinsatserna under året 
• Ordna med material av olika slag till lagen 
• Avstämning av registerutdrag för ungdomsledare 

 

Verksamheten har som sagt rullat på under året och vi har hållit cirka 250 ungdomar igång 
med träning och matcher. 

Undertecknad vill framhålla följande händelser som extra minnesvärda från verksamhetsåret: 

Vi införskaffade åtta nya mål inför årets säsong, vilket bidrog till att förutsättningarna för att 
bedriva en bra verksamhet på Bergslätt förbättrades avsevärt. Min bedömning är att detta 
inköp är något som uppskattats av många. 

I början av sommaren så anordnades en arbetsdag ihop med övriga sektioner där över sjuttio 
personer slöt upp och hjälpte till. Det städades och röjdes upp och det kändes som Bergslätt 
var finare än någonsin när kvällen var över. Allra bäst var känslan att så många ville ställa 
upp och jobba för föreningen. 

Vi i sektionen vill tacka alla ledare och föräldrar som drar ett stort lass i arbetet med att driva 
ungdomsverksamheten i klubben. Vi vill också tacka de företag som stöttat oss på olika sätt, 
samt övriga som arbetat i klubben under det gångna året, stort tack. 

Jonas Magnusson ordförande ungdomssektionen 

  



 

Lag: F05-06 

Dags att summera 2020 års fotbollssäsong som på många sätt varit annorlunda. Inför 
säsongen gjordes en inventering av antalet spelare bland flickor födda 2005, 2006 och 2007. 
Utifrån denna beslutade vi att flickor födda 2005 och 2006 skulle träna och spela tillsammans 
i div 3. Vi har också haft gemensamma träningar med flickor födda 2007 en gång/vecka samt 
stöttat upp med spelare på deras matcher. 

Under säsongen har flickorna spelat 11-mannafotboll för första året. Vi har deltagit med ett 
lag i Div. 3 för F14-15 som kom igång i början av augusti. Dalslands FF beslutade att dela 
den ordinarie serien i två delar. Vi deltog i Norra delen och mötte följande lag: H.E.F.Valbo, 
IFK Strömstad, Grebbestads IF/Hamburgsunds IF, Bengtsfors IF och Åsebro/Brålanda i en 
dubbelserie. Det har varit bra motstånd och flickorna har kämpat på väl och hamnade på en 
andraplats i serien. Resultaten har varierat och vi tycker att tjejerna hanterat detta på ett 
föredömligt sätt. 

Några av tjejerna har även tagit steget upp och spelat med seniorerna, både i div 2 och 4. 

Tjejerna har liksom tidigare år en hög träningsnärvaro vilket är ett bevis på att de har kul 
tillsammans. Vi tror även att sammanslagning av årskullar har tillfört lite extra energi och 
glädje, både bland spelare och ledare. 

Tack för att vi får vara med om nya utmaningar och roliga stunder tillsammans med detta 
härliga gäng. Ett stort tack också till alla er föräldrar som stöttar, hjälper till och hejar fram 
laget. 

Frida Eriksson, Mathias Ottosson, Mattias Noaksson och Sofia Sandberg 

 

 
 

 

  



             Lag: F 05/06 

 Namn   
1 Amanda Eriksson   
2 Anna Magnusson   
3 Bobbi- Sol Harbakk   

 
4 Emma Andersson   
5 Emma Edman   
6 Emma Skarpnes Röst   
7 Esther Nygaard   
8 Hanna Gawell Munther   
9 Ida Andersson   

10 Irma Johansson   
11 Jelina Gustavsson   
12 Jenni Skogen   
13 Linn Noaksson   
14 Linnea Hansson   
15 Lova Bryntesson   
16 Maja Sandberg   
17 Martina Gustafsson   
18 Molly Olsson   
19 Nichapa Wangchanajai   
20 

 
Saga Johansson   

21 Thea Martinsson   
22  Tilda Pettersson   
23 Vendela Provci Ottosson   

 

Stående från vä: Frida, Maja, Molly, Esther, Hanna, Linn Thea, Irma, Martina, Mattias, Mathias 

På knä från vä: Sofia, Lova, Saga, Vendela, Amanda, Emma E, Anna, Linnea Liggande: Thindra 

 



 

 

Stående från vä: Bobbi, Emma A, Irma, Jelina, Thea, Linnea, Linn, Maja, Emma E, Jenni, Molly 

På knä från vä: Lova, Ida, Saga, Amanda, Vendela, Tilda, Emma SR 

 
Stående från vä: Thea, Ida, Irma, Emma A, Bobbi, Anna, Saga, Lova, Maja 

På knä från vä: Nichapa, Linnea, Vendela, Linn, Hanna, Emma E, Esther Liggande: Jenni 

  



Lag: P-05/06 

2020 deltog laget i Div 4 Dalsland som är en serie för 13-14 åringar. 

Från början anmälde vi oss till 15 års serie i Bohus/dal men i och med Corona ställdes denna 
serie in under våren och vi fick chans att byta till en serie som startade i maj istället för 
augusti. Åldersmässigt passar denna oss bättre då lagets snittålder detta år var 14,35 år. 

Baksidan var att våra -05:or fick stå över några matcher var, då bara tre överåriga fick vara 
med varje match. 

Serien bestod av 13 lag och det blev en haltande sluttabell då två lag valde att avstå vårens 
matcher. I tabellen blev vi 2:a, 3 poäng efter Melleruds P-06. 

Kanske hade det sett annorlunda ut om alla lag spelat lika många matcher mot samma 
motståndare. 9 segrar och två förluster blev facit. 

Vi hade planerat för både Skadevi Cup och Färgelanda Cup men av detta blev det intet. 

För att få lite fler matcher, träningsspelade vi mot vårt eget damlag, en match som vi vann 
med 6-0. 

Vi spelade även mot Åsebros div 2 lag som hade spelare mellan 03-07 i sitt lag. Här gjorde vi 
en stark match men förlorade med 2-4. Även Grebbestads -05/06 var på besök på Bergslätt 
och denna match slutade 4-4 efter kvittering från oss i matchens sista spark. 

Nästan alla killarna var också med och stöttade våra -07:or som spelade i samma serie när 
behov fanns. 

Trots ett konstigt år så är vi glada för den höga träningsnärvaron där vi från 1 april fram till 1 
december har vi 11 spelare som ligger på över 75% närvaro och 7 stk som ligger mellan 90-
99% närvaro.  

Men mest glädjande är allt beröm vi fått för vårt fina passningsspel av ledare och föräldrar i 
andra lag.  

Vi ser fram emot 2021 där vi hoppas att vi skall få spela både Skadevi Cup och Färgelanda 
Cup och en hel serie med många matcher. 

Det vi vill utveckla under nästa är vårt fysiska spel och försöka vårda bollen lite mer på 
offensiv planhalva. 

  



 Namn  Matcher Träningsmatcher Mål 
1 Alvin Martinsson 8 2 1 
2 Henry Fäldt 11 3  
3 Leo Larsson 8 3  

 
4 Tage Johansson 10 3 1 
5 Zakarias Östberg 8 3 1 
6 Abbe Hasani 9 2  
7 Rasmus Johansson 8 3 3 
8 Max Bryntesson 11 3 8 
9 Viggo Johannesson 11 3 3 
10 Björn Hedkrok 11 2 1 
11 Måns Bäck Stensson 11 3 5 
12 Haptom Asmelash 7 3 1 
13 Melvin Nystedt 6 1  
14 Vincent Karlsson 11 2 22 
15 Erik Ögren Ljungberg 8 2 7 
16 Aqbal Malekzade 10 3 1 
17 

 
 

Max Reuter 1   
18 Vilmer Hedström 1   
19 Xander Kristiansson  1  
20 

 
Hadi Nazari 1   

21 Ahmad Ayan 1  1 



 

 Erik, Vilmer och Haptom saknas på bild. 

  



Lag: F 07 
 
Flickor födda 07 har under året tränat och spelat sin femte säsong tillsammans. Under detta 
märkliga pandemiår har tjejerna spelat i seriespel 9-manna med 13-14- årslag och har därmed 
spelat mest mot äldre spelare vilket har varit en mycket bra erfarenhet. Tjejerna har gjort flera 
riktigt starka matcher och visat att de hävdar sig väl mot tufft motstånd.  

De har under året tagit stora kliv framåt. Vi har under alla år försökt lägga stort fokus på 
passningar och rörelse utan boll vid våra träningar och det märks att tjejerna under året såväl 
individuellt och som lag har utvecklats otroligt mycket. Vi har för året även lagt in ytterligare 
ett träningspass med fys, där det märks att de fått bättre kondition och snabbhet.  

Tjejerna ger alltid allt i såväl träningar som matcher och de har framförallt väldigt kul 
tillsammans. Under året har ytterligare spelare tillkommit i gruppen och det är verkligen 
fantastiskt kul att vi kan ha så många tjejlag i varje åldersgrupp i föreningen. Under serien har 
vi haft stöttning både av yngre och äldre spelare. Vi har tränat under två-tre tillfällen i veckan, 
ökat träningstiden och som vanligt kört på med endast ett kortare uppehåll under sommaren, 
då vi bland annat hade en uppskattad träningsdag på Bergslätt.  

Tyvärr har vi ju under sommarsäsongen inte kunnat spela några cuper pga. pandemin men 
under futsalsäsongen hann vi spela tre cuper. Alltid kul att spela cuper och extra roligt att 
tjejerna också vann en av cuperna, Tössecupen.  

Vi har lyckats hålla igång träningarna under hösten och fortsätter under vintern med tre 
träningar och laddar inför nästa säsong. Målsättningen är att tjejerna ska fortsätta utveckla sitt 
fotbollsspel och att de fortsatt tycker det är roligt så att vi kan få behålla våra duktiga spelare 
och goa tjejer. Tack för att vi får vara med om alla roliga stunder med detta härliga gäng och 
ett stort tack också till alla er föräldrar som stöttar, hjälper till och hejar fram laget i alla 
lägen.  

/Mattias Olsson och Jonas Olsson 

 
 

 

  



Lag: F07 

 Namn Seriematcher  
 1 

 
Alva Olsson 12  

2  Freja Larsen 12  
3 Saga Johansson 12  
4 Silje Olsson 12  
5 Emma Johansson              10  
6 Karmela Kavaliauskate              10  
7 Astrid Strandberg Olsson 9  
8 Ghazal Jaabari 8  
9 Lea Olsson 7  
10 Leonora Ferati 7  
11 Emilia Törnblom 4  
12 Philippa Toresson 4  
13 Nellie Ljungkvist 3  
14 Shahde Alnshewatai 3  
15    
16    
17    
18    
19    
20 

 
   

 

 

 

Bilden hämtad från en träning där vi bland annat plockade skräp i samhället. 
 Frv. Karmela, Lea, Freja, Lovisa, Philippa, Silje, Shahde, Emma, Alva, Saga. 



 

Lag: P 07 

Nu är ytterligare en fotbollssäsong till ända, och det är dags att summera året som gått. Det är 
ett glatt gäng killar vi tränar och den genomsnittliga närvaron ligger på 77%. Vi hoppas att 
även nästa år få behålla dessa härliga spelare och att deras utveckling fortsätter, både 
individuellt och som lag. 

I år spelade vi i en 9- mannaserie för pojkar födda 2006-2007. Motståndet var delvis tufft men 
med hjälp av spelare från P-06 och P-08 så slutade vi på en mycket hedrande tredjeplats i 
serien. Bra spelat killar. 

Säsongsavslutningen såg lite annorlunda ut i år. Vi bjöd in hela gänget för att spela en Fifa-
turnering med pizza och snacks. Det var mycket uppskattat och det var riktigt kul att få umgås 
med killarna utanför fotbollsplanen. Den kvällen passade vi även på att avtacka Hadi och 
Ahmad som tyvärr kommer att flytta till annan ort. Mycket tråkigt, men vi önskar dem lycka 
till. 

Vi vill även passa på att tacka våra spelare och föräldrar för ett härligt Fotbollsår. 

Hanna o Jonas 

  



Lag: P-07 

 Namn Seriematcher  
1 Hannes Magnusson 11  
2 Edwin Eriksson  11  
3 Beemnet Kaleab Asmelash 10  

 
4 Hadi Nazari 10  
5 Ahmed Ayan               10  
6 Viggo Mossberg               10  
7 Elias Bäckman 10  
8 Stiven Palokaj 9  
9 Anton Mossberg 8  

10 Arvid Melin 8  
11 Hugo Johansson 7  
12 Ludvig Forsdahl 7  

Maximalt antal matcher 11 st. 

 

 

 

 

 

  

  



 

Lag: F08/09/10 
 

Det är dags att lägga ännu ett år med träning och matcher bakom oss. Under detta år har vi 
inte bara kämpat mot våra motståndare utan också mot en pandemi som har stoppat 
verksamhet och möjligheten att träna, spela matcher och cuper. Trots detta har vi lyckats hålla 
igång 3 lag med fantastiskt glada och positiva tjejer. Under våren, innan pandemin tagit fart 
fick vi ändå möjligheten att spela en cup, Lilla Rössö cup. Vi anlände med 3 lag som gjorde 
mycket bra ifrån sig och lämnade Uddevalla både trötta och nöjda. 

När utomhussäsongen drog igång var det med stapplande steg och det dröjde innan allt var 
klart med hur sammandrag och serier skulle se ut för våra tjejer. Vi fick hjälp av 2 snälla 
föräldrar, Mikael Fält och Jarmo Verlin som tog sig an att hjälpa till som matchcoacher för 
tjejerna födda -10. De mötte flera lag med iver och kämparglädje och fick stöd från tjejer 
födda -11 för att få ett komplett 7-mannalag. Under våren visade det sig att serien för F-09 
uteblev p.g.a för lite lag. Det resulterade i att både F-08 som Niklas Johansson varit ansvarig 
för och flickor -09 som Johan Justusson och Emil Ljungkvist coachat fick spela i samma 
serie. Det togs då ett beslutet att dessa 3 lag skulle träna under samma tid. Lagen har under 
både vår och höst försökt träna 2 dagar i veckan och uppslutningen har varit god med ofta 
över 20 träningsvilliga tjejer. 
 
 Vi är mycket glada att våra tjejer har fått möjlighet att spela flera matcher under året trots 
rådande omständigheter. Under hösten togs beslutet att dela upp lagen när inomhussäsongen 
skulle starta. F-10 fick ny tränare, Malene Johansson, och F-08 och F-09 tränar nu 
tillsammans av Johan, Niklas och Emil. Inga cuper och serier har varit möjligt att genomföra 
men vi har hållit igång träningen som vanligt och med god uppslutning. Några av barnen har 
dock hållits hemma p.g.a. oro för smittspridningen som samhället har haft under hösten. Vi 
har försökt att under träningarna hålla avstånd och hösten började med några löppass utomhus 
för att minska risken för spridning av viruset Covid-19. Vad vi kan se har träningen inte 
bidragit till någon smittspridning och vi vet att många av våra tjejer är mycket glada att vi 
kunnat genomföra träningarna som vanligt även om inga matcher spelats. Avslutningsvis vill 
vi bara tacka föräldrar, spelare och alla som ställer upp för att skapa en möjlighet för dessa 
ungdomar att träna och komma samman i en gemenskap som är mycket viktig i detta lilla 
samhälle. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 

  

 

 

Flickor 09 

Flickor -08 

Flickor-10 från Lilla Rössö cup i Uddevalla 
våren 2020 

 



Lag:  F08 F09 F10 

 Namn Seriematcher  

 F-08   

1 Pihla Antikainen   

2 Agnes Johannesson   

3 Thelma Johansson   

4 Keren Larsen   

5 Lovisa Lindqvist   

6 Ellie Pettersson   

7 Michalina Piekus   

 F-09   

8 Elvira Noaksson   

9 Inez Ljungkvist   

10 Jana Jaabari   

11 Kira Larsson   

12 Leia Mossberg   

13 Leyla Özden   

14 Meja Magnusson   

15 Tillda Mossberg   

16 Philippa Sandström   

 F-10   



17 Jenna Samuelsson   

18 Selma Verlin   

19 Thindra Sandström   

20 Elin Martinsson   

21 Enab Kaleab Asmelash   

22 Setaesh Hasani   

23 Emilia Pettersson   

24 Neha Johansson   

25 Emilia Bryntesson   

26 Ella Holmqvist   

 

  



 

Lag:  P 08/09 

Året började med futsal där vi spelade en serie ihop med P 13, där killarna kämpade med att 
lära sig futsalregler och även vi ledare. Man lär sig alltid något nytt. Vi hade både med och 
motgångar. Något som vi tränat mycket på är att spela fort, enkelt och släppa bollen i tid, 
vilket gav resultat både i futsalen och i seriematcherna. Vårat lag har under året kämpat 
mycket med hur man är en god lagkamrat, både på och utanför plan. Något som har utvecklats 
till det bättre, alla måste dra sitt strå till stacken.  

Vårsäsongen startade och enbart ett fåtal lag deltog på grund av Covid 19. En del matcher 
blev inställda, även någon på hösten. Killarna spelade 10 matcher av 14. Hade vi räknat poäng 
så hade vi legat i toppen, vilket killarna har stor koll på. De har haft ett fint passningsspel, 
något som de har fått beröm för av andra ledare. Vi som ledare är mycket stolta över killarnas 
utveckling under året. 

Killarna fick möjlighet att träna med Christian Hemberg och Christer Andersson från FC 
fotbollscoach. En halvdag på sommaren, där de fick många övningar och tips för att spelet 
skulle bli bättre. De fick även tips på att vända något negativt till positivt. Det var en givande 
dag för oss alla. Ett stort tack till Jennie, Mona och Sadda som lagade mat under dagen. 

Med detta annorlunda år tackar vi spelare och föräldrar och hoppas på bättre förutsättningar 
nästa år. 

Mvh Eva & Sara 

  



Lag: P08/09 

 Namn Seriematcher  
    
1 Emil Edman 10  
3 Alaa Ayan 10  

 
4 Liam Lorentzen 8  
5 Talal Alshikh Othmar 10  
6 Hassan Muhemed 9  
7 Hussein Huseen 10  
8 Jakob Hansson 2  
9 Alfred Arvidsson 2  

10 Benjamin Nyström 10  
31 Fajer Abou Shebli 10  
32 Luthfallah Malekzadeh 8  
33 Linus Bäckström 9  
35 Alfons Nyman 8  
37 Nils Johannesson 9  
39 Olle Sandberg 8  

 Alfred Olsson   
 Erik Sommarström   
 Emil Tyft   
         

 

 

 

  



 

Lag: P10 

 
 

Vi inledde året med inomhussäsong där vi deltog i futsal-sammandrag. Vi spelade ett flertal 
matcher varje sammandrag och killarna kämpade på bra, vilket gav resultat. Vi hade två lag 
med för att alla skulle få mycket tid på planen. När våren kom och det var dags för seriestart 
och debut inom 7-manna fotbollen var det turbulent kring vad som skulle ske med matcher i 
och med pandemin. Efter att tydliga restriktioner stiftats kunde vi äntligen dra igång 
matcherna. Vi inledde vårsäsongen på ett imponerande sätt, där vi vann samtliga matcher. 
Killarna visar återigen en härlig laganda och gemenskap i samband med matcher där de 
uppmuntrar och berömmer varandra. Dessvärre kunde vi inte delta i de cuper vi anmält oss 
till, då de ställts in på grund av pandemin. Ingen fotbollsskola skulle det bli i år heller vilket 
killarna tyckte var väldigt trist. Istället för detta fixade vi en fotbollsdag/läger som avslut på 
vårsäsongen och som inledning på sommarlovet. Under året har killarna sparat ihop pengar i 
sin lagkassa vilket resulterat i att de kunde få varsitt Eds FF träningsställ och även en egen 
boll de fick med sig hem lagom till sommaren.  
 
Efter en härlig sommar kunde vi dra igång höstsäsongen där killarna fortsatt kämpade på bra i 
både träningar och matcher. Vi har under året tränat två gånger i veckan med undantag av de 
veckor vi haft match. Under hösten har vi också haft besök av Grebbestads IF som vi mött 
med jämna mellanrum genom åren. De har ett otroligt sammansvetsat lag som även har ett 
imponerande spel trots sin unga ålder. Dessa sammankomster ser vi som väldigt värdefulla 
och lärorika. När mörkret kom med hösten var det dags att börja gå in igen och träna futsal. 
Vi kommer fortsätta träna två gånger i veckan även inomhus där träningarna kommer variera i 
innehåll. Vi har denna säsong varit tre tränare, Marcus Gillberg, Joakim Svensson och Paulina 
Eriksson. Nu i höst har vi även fått förstärkning av Dan Sjöström. Vi har alla ett stort intresse 
för detta lag och med våra olika kompetenser hoppas vi kunna bedriva en mångsidig träning. 
Vi jobbar också för att hålla killarnas fotbollsintresse vid liv och vårt mål är att varje träning 
ska vara meningsfull för alla.  
 
Vi tackar för i år och siktar på ett härligt fotbollsår 2021  
// Marcus, Joakim, Dan och Paulina  

 
 
 

  



Lag: P 10 

 Namn Seriematcher  

1 Kark Sjöström 9  

2 Junior Carlsson 9  

3 Gustav Svensson 8  

4 Ebbe Gillberg 9  

5 Max Eriksson                9  

6 Sigge Bäck                 8  

7 Max Englund 6  

8 Noel Källén 9  

9 Milo Nystedt 5  

10 Lukas Bäckman 8  

11 Gustav Hansson 7  

12 Elias Larsson 3  

13 Emil Olsson 8  

14 Simon Sjölie 7  

15 Carl Zakariasson 7  

 
  



 

Lag: F11/12 

Vad hade 2020 varit utan fotbollen? 

Ytterligare ett fotbollsår har passerat och det har minst sagt varit ett annorlunda år. Corona har 

satt käppar i hjulet, men ändock har tjejerna tränat som vanligt och även spelat sammandrag.  

Vi började säsongen 2020 inomhus på Utsikten för att sedan gå ut på Bergslätt när gräset var 

någorlunda grönt. Vi har spelat sammandrag både under vår/sommar och hösten. Vi har mött 

Viken, Kroppefjäll, Frändefors och Bengtsfors. Resultaten var blandade, både vinster och 

förluster, men det märks att tjejerna har väldigt roligt både på och utanför plan.  

Laget har gjort en bra utveckling och gjort framsteg på flera sätt. Både individuella prestationer 

samt som lag. De tjejer som är födda 2011 har även fått vara med och täcka upp i flickor födda 

2010. Det har varit väldigt givande och de har lärt sig mycket genom att få spela med äldre 

tjejer och sjumannaspel. 

Det är alltid en stor glädje att se våra tjejer spela och träna fotboll. Det är ett härligt gäng åtta- 

och nioåringar som vi möter en gång i veckan och det är aldrig att vi går därifrån utan ett leende 

på läpparna. Vi kan komma dit trötta och slitna efter långa arbets- och skoldagar, men när vi 

samlas och börjar träna märker man inte av att dagen kan ha varit jobbig då alla sprider en sådan 

glädje och vi har väldigt roligt tillsammans.  

I år när pandemin har styrt oss har det varit extra viktigt att barnen har fått träna. Det är mycket 

som är annorlunda för dem och att komma till Bergslätt, snöra på sig skorna och gå ut och lira 

lite boll har nog, tror vi, varit en ännu viktigare del i deras vardag i år.  

Nu går vi mot 2021 och även om det dröjer innan pandemin vill ge med sig har vi 

förhoppningsvis fotbollen med dess träningar kvar att se framemot. Pandemin till trots, vad 

vore livet utan fotboll? 

 

Martin Melin och Sofia Elmborg 

 

 

  



Lag: F11/12 

 Namn Seriematcher  
1 My Albinsson Spjut   
2 Ebba Andersson   
3 Kerstin Elmborg   

 
4 Olivia Eriksson   
5 Ester Galborgen   
6 Clara Hellström   
7 Ebba Johannesson Nord   
8 Nova Johansson   
9 Tuva Johansson   
10 Ida Larsson   
11 Linn Lorentzen   
12 Maja Modh   
13 Ofelia Noaksson   
14 Mollie Nyman   
15 Jasmine Pettersson   
16 Meja Remneland    
17 Melissa Toresson   

 

 
 

  



 

Lag: P11/P12 

Då var det dags att summera fotbollsåret 2020. Ett år som inte riktigt blev som vi planerade. 
Men trots det oroliga läget i världen har vi haft ett roligt och lärorikt år på fotbollsplanen.  
 
Det har tillkommit några nya spelare och intresset för fotboll växer hela tiden.  
Vi har spelat 5-manna och varit med på sammandrag. På grund av att några lag drog sig ur har 
vi endast mött Färgelanda vid dessa sammandrag. Eftersom vi har många spelare, ställde vi 
upp med två lag. När vi väl skulle spela matcherna fick vi ibland låna spelare från yngre lag 
då vi hade spelare med förkylningssymptom. Vi är tacksamma för att det gick att ordna och 
att såväl tränare i andra lag som spelare ställde upp och hjälpte till.   
Vi ordnade själva en träningsmatch mot Bengtsfors i slutet av utomhussäsongen, vilket var 
väldigt roligt.  
 
När vi fortfarande tränade utomhus hade vi ett snitt på ca 15 spelare/träning. När vi nu tränat 
inomhus har antalet spelare på träning minskat lite.  
 
Vi ser en stor utveckling hos killarna i laget, såväl på fotbollsplanen som utanför. Lagandan är 
väldigt bra, spelarna har vid flera tillfällen fått beröm av motståndarlaget för just detta. Vi 
ledare pratar mycket om hur man ska vara mot varandra, vikten av vårdat språk samt att vi 
kämpar som ett lag. Detta har medfört att vi jobbar som ett team, ledare, spelare samt 
föräldrar.  
 
Vi är även i år oerhört stolta över att se den goda lagandan samt utvecklingen som sker och vi 
ser fram emot ett spännande fotbollsår 2021 som vi hoppas kommer innehålla fler matcher 
samt någon cup. 
 
Hanna, Martin, Andras och Henny  
 

 

  



Lag: P11/P12 

 Namn Seriematcher  

1 Bahoz Batifa   
2 Elias Bäckström   
3 Felix Ciparssons   

      4  Vilgot Hansson   
5 Anton Holmqvist   
6 Ville Holmström   
7 Gabriel Jansson - Nyström   
8 Sebastian Löfgren - Gustafsson   
9 Oscar Lööf   

10 Hugo Melin   
11 Mio Moodh   
12 Lucas Sjötun   
13 Karl-Erik Skarpnes Röst   
14 Fabian Svensson   
15 Philip Svensson   
16 Leonidas Waldetoft   
17 Hugo Eriksson   

 

 

 
  



 

Lag: F 13 

 
Vi bildade laget i oktober 2019 och startade med inomhusträning. Redan från start hade vi ett 
stadigt gäng med 11 spelare. Under året har inte några tjejer fallit bort utan vi har istället ökat 
till en fast trupp på 16 spelare. Vi har haft träning en dag i veckan. När pandemin och 
restriktionerna slog till pausade vi träningen ett par veckor tills det var dags att gå på gräs. 
Tjejerna har tränat flitigt och vi har varvat fotboll med mycket lek, och samarbetsövningar. 
Vårt fokus har varit att bygga fina relationer mellan alla tjejer och att de ska få en laganda. 
Många har varit sugna på att stå i mål så vi har låtit dem turas om under både träning och 
matcher. Innan sommaren var de på ett sammandrag där de mötte Färgelanda ett flertal 
matcher. De var superduktiga och gav järnet på planen och hejade på sina lagkamrater på 
sidan av planen. Vi avslutade utomhussäsongen med att testa på 5-manna, som vi kommer att 
spela nästa säsong. Vi bjöd in Dals Långeds F11/12/13 och tjejerna visade samma fina 
inställning och glädje denna gång.  
 
Vi har sett att ett ökat fotbollsintresse vuxit fram hos flera av de tjejer som från start var på 
träningen men inte var så intresserade av just fotboll. I slutet av utomhussäsongen hittade vi 
träningsformer som både passade gruppen och som innebar att vi mer och mer fokuserade på 
övningar med boll och att vi smugit in mer och mer fotboll och fotbollstaktik. 
Vi hann med en handfull träningstillfällen inomhus under hösten innan vi tvingades ställa in 
träningarna pga. pandemin.  
 
Vi har en förhoppning om att kunna dra igång fullt igen och fortsätta bygga ett lag med dessa 
tjejer. Vi kommer fortsätta fokusera på laganda och utveckla våra träningar för att få in än mer 
fotboll. Vi har denna säsong varit två tränare, Paulina Eriksson och Maria “Maja” Johansson. 
Vi har under hösten till och från haft förstärkning av Elin Karlsson och vi har en förhoppning 
om att Elin kommer att kliva in som en tredje tränare.  

 
 
 

Vi tackar för i år och siktar på ett härligt fotbollsår 2021  
// Paulina och Maja  

 
 
 

  



Lag: F 13 

 Namn Seriematcher  

1 Nor Bonskog   

2 Ava Noaksson   

3 Agnes Olsson   

4 Saga Eriksson    

5 Ellie Eriksson    

6 Ebba Eriksson   

7 Bianca Eriksson    

8 Sigrid Moberg   

9 Elin Arvidsson   

10 Ebba Karlsson   

11 Isabella Olsson   

12 Annie Karlsson   

13 Myy Skavöy   

14 Nellie Johansson    

15 Amanda Svensson   

16 Wilma Henriksson   

17    

18    

19    

20     



 

 

 

  



 

Lag: P13 

2020 har varit ett speciellt år på flera sätt. Men pandemin till trots har Eds FF P13 tränat 
fotboll som vanligt, både ute och inne och även spelat flera matcher/sammandrag under för- 
och sensommaren. 

 

Vinter/vår 2020 tränade vi inomhus på Utsikten 1h per vecka. Liksom 2019 varvades lekar 
med fys på barnens nivå, med lite enkla teknikövningar samt spel. Sofia Elmborg och Josefin 
Belfrage deltog under vårterminen på C-utbildningen, i digital form via Zoom pga. pandemin, 
med Mikael Israelsson som ledare. Givande diskussioner med tränarkollegor gav tips och trix 
på hur man kan tänka kring barnens fotbollsutbildning och upplägg kring träning m.m.  

P13 anmäldes tidigt på säsongen till sammandrag inför utomhussäsongen. Vi valde i år att 
anmälda laget till 5 mot 5 och kunde då enbart välja att spela mot barn födda 2012 då det 
endast fanns 3 mot 3 för barn födda 2013.  
Maj månad och tid för sammandrag kom och då var det endast enstaka lag anmälda. Ed, 
Kroppefjäll samt Brålanda. Matcherna gick av stapeln och resultatet blev blandat. Oftast blev 
det vinst för motståndarna, men barnen hade bra fokus och hade roligt och resultatet blev som 
sig bör i barn-/ungdomssammanhang sekundärt. Under sommaren gjorde vi ett uppehåll med 
träningarna för att sedan starta igång igen i augusti. På träningarna testade vi olika 
konstellationer i 5 mot 5 spel för att se om vi och barnen tyckte att det blev skillnad i spelet 
om man spelade målvakt, 1 back, 2 mittfältare och 1 topp jämfört med målvakt, 2 backar och 
2 mittfältare/toppar. Detta för att försöka undvika att alla hamnar på samma ställe och grötar 
ihop sig. Vi ville få fram mer flyt i spelet. Alla barn spelar på samtliga positioner så att alla får 
testa allt. Sammandrag mot ovan nämnda lag fortsatte under augusti/september och även här 
med blandat resultat. Något att lyfta fram är dock det fina spel laget uppvisade på vårt allra 
sista sammandrag vilket blev en extra rolig avslutning på sammandragen 2020. 
Passningsspelet var jättefint, positionerna hölls, lagandan var påtaglig och detta flow ledde i 
sin tur till vinst i båda matcher. Killarna är duktiga på att känna spelglädje oavsett resultat 
men såklart var det extra roligt med vinst och framförallt roligt att se det fantastiska spel de 
uppvisade. Laget har gjort en bra utveckling och gjort framsteg på flera sätt. Både individuella 
prestationer samt som lag. 

Föräldramöte hölls corona-anpassat utomhus i slutet av augusti av Josefin och Sofia medan 
Tobias tog hand om barnen och höll i träningen. Fotbollsföräldrar (motsvarande 
klassföräldrar) utsågs som avlastning för oss tränare om det är uppgift av mer administrativ 
art som någon gång behöver behandlas. Fotbollsföräldrar för P13 är Klara Sandström och 
Charlotte Blom. Vi informerade även om Grönt kort, vad det är och vem som får det i 
samband med match/sammandrag. Vidare punkter som togs upp var bl.a. att vi vill att man 
stämmer av med oss ledare när man lämnar/hämtar sitt barn så vi har chans att byta några ord 
om så skulle behövas samt att vi vet att barnen kommer hem säkert.  
Vi vill även veta om det är något vi behöver känna till om barnen, tex om det hänt något 
speciellt som kan påverka barnet och dess mående och beteende i samband med träning, 
eventuell sjukdom som till exempel astma som kan vara bra att vi vet om. Stort som smått.  



Vi vill även att man hör av sig om ens barn inte kommer på träningen. Detta för att underlätta 
planeringen. 

Inomhusträning höst/vinter utförs liksom tidigare vintrar i Utsiktens idrottshall. Dock har vi 
utökat träningstiden från 1h till 1h och 15 minuter. Säsongsavslutning med utdelning av var 
sin pokal/pris kommer att hållas på alternativt vis i corona-tider och har ännu inte i skrivande 
stund skett. 

 

Tränare Josefin Belfrage, Sofia Elmborg och Tobias Pettersson 

 
  



Lag: P13 

 Namn Seriematcher  
      1 Adnan Naser   

2 Algot Malm   
3 Alvin Jönsson   

 
4 Billy Bucklin   
5 Charlie Mattsson   
6 Einar Andreasson   
7 Jakob Källén   
8 Johan Jakobsson   
9 Memphis Klevenmark   
10 Nils Melin   
11 Olle Sääf   
12 Olof Elmborg   
13 Oskar Nyberg   
14 Sam Noaksson   
15 Sebastian Rosenbaum   
16 Sigvard Belfrage   
17 William Strannelind   
18    
19    
20 

 
   

 

 

  



Lag: PF 14/15 

 

Det är dags för oss att summera 2020, året som har varit annorlunda för alla i Eds FF. 
Speciellt för oss som började i år med träningar. Vi fick börja på sommaren ute på Bergslätt, 
där vi ledare bestämde att vi skulle skapa en Facebookgrupp och börja med träningar. Vi 
bestämde en dag som passade alla i laget och började träna för första gången.  
Första träningen var på en söndag och 30 barn kom, både killar och tjejer födda  2014-2015.  
I början blev det kaos och lite oorganiserat där vi ledare valde lite för “tråkiga” övningar, men 
till slut löste vi det med en stor match mellan oss ledare och alla 30 barn.  
 
Sedan började vi organisera och planera i god tid hur träningar skulle se ut, utifrån barnens 
kunnande och storlek. Då började träningar flyta bättre och barnen lyssnade och förstod oss 
ledare bättre. Vi valde att blanda tjejer och killar i övningar och spel, men vi insåg efter ett tag 
att det blev svårt och jobbigt för vissa att vara delaktiga i spelet.  
Då valde vi att skilja killarna och tjejerna från varandra, men med samma övningar.  
De var på varsin planhalva och hade var sin ledare med sig. Vi tyckte att det blev bättre, för 
nu vågade alla börja spela och kommunicera bättre med omgivningen. 
 
Vi valde också att starta en påminnelse för barnen innan matcherna vi genomför på träningar, 
där de skall nämna tre viktiga egenskaper inom fotboll, som får laget att prestera bra.  
Några exempel på egenskaper var “ hjälpsam/snäll på planen”, ”kommunicera på planen hela 
tiden” och ”passa dina lagkamrater”. 
 
Säsongen utomhus var lärorik och barnen tyckte jättemycket om alla träningar. Sedan började 
vi inomhus ett tag i lilla hallen med olika övningar/lek och spel, men tyvärr så fick vi pausa 
lite på grund av Covid 19. 
 
Tack för att vi fick vara med det här härliga gänget och tack till alla föräldrar som hjälpte till 
på alla träningar.  
 
Abdullah Alshikh Othman & Tobias Nolberg Svensson. 
 

  



Lag: PF 14/15 

 Namn Seriematcher  
1 Rayan Alshikh Othman   
2 Liv Bonskog   
3 Milo Borg   

 
4 William Bäck   
5 Oline Ekhögen   
6 Tuva Fredriksson   
7 Verner Kiellson   
8 Billy Klevenmark   
9 Stina Leandersson   
10 Adrian Moodh   
11 Carl Molander   
12 Miriam Olsson   
13 Fanny Pettersson   
14 Melker Svensson   
15 Charlie Öberg   
16 Emanuel Nyström   

 

  



Målvaktsträning Ungdom 
Träningsgruppen för klubbens ungdomsmålvakter är ett nystartat projekt för i år. Det har varit 
totalt 8 deltagande målvakter i åldrarna 11-15 år som tränat tillsammans under ledning av 
Johnny Engkvist, Christoffer Engkvist, Roderick Bothe samt undertecknad. 
 
När jag i vintras fick frågan om att vara med och leda gruppen så fanns det ingen egentlig 
tvekan kring om jag skulle tacka ja eller inte. Just målvaktsträning har ofta varit ett eftersatt 
område och våra målvakter får sällan den träning som krävs. Därför känns det både oerhört 
roligt och viktigt att få vara med och försöka ge dem den träning de behöver och förtjänar. 
Extra givande blir det såklart när man har en så pass härlig grupp att jobba med. Alltid villiga 
att lära sig, pushar varandra och aldrig några sura miner. Detta har i sin tur lett till att 
träningen givit tydliga resultat då samtliga spelare har utvecklat flera aspekter av sitt 
målvaktsspel. Detta är inte bara något som vi målvaktstränare har märkt av utan det har även 
poängterats av andra ledare i föreningen, att de helt enkelt ser att deras målvakter blivit bättre 
i sina respektive lag sedan de börjat med målvaktsträningen. 
 
Vi inledde säsongen i slutet av april med träning en gång i veckan på Bergslätt. Det dröjde 
inte många pass innan Johnny och jag insåg att det blev lite tunt med bara oss två som ledare. 
Vi valde därför att ta in Christoffer för att förstärka ledarstaben. Vi körde sedan på varje 
vecka, med undantag för några veckors sommaruppehåll fram tills det att hösten tvingade oss 
att övergå till inomhusträning. Då skiftades även fokus på träningarna, från att ha varit mer 
riktat mot t.ex grepp och fallteknik till mer futsalanpassade saker som reaktionssnabbhet och 
att täcka av ytor. Vi hade till att börja med en tid på onsdagar i stora hallen men efter att 
herrlaget tvingades ställa in sina träningar tog vi även över deras tid på måndagar och tränar 
sedan dess två gånger i veckan. Vi har efter detta även förstärkt ledarstaben ytterligare med 
Roderick Bothe, min målvaktskollega från herrlaget som bidragit mycket med tips och 
detaljslipning kring målvaktsspelet på träningarna, 
 
Det hårda arbete som våra målvakter lagt ner under säsongen har fått krönas med två tydliga 
höjdpunkter då både Jenni och Alvin har fått göra sina seniordebuter. Först ut var Jenni vars 
seniorkarriär knappt kunde ha börjat bättre. Hållen nolla och flera vassa räddningar i 
seriepremiären för damernas B-lag, en match som vanns med 3-0 mot Svarteborg. Alvin fick 
göra två seniormatcher under säsongen, båda för herrarnas C-lag i Division 7. Debuten skedde 
på fina Brunnsvallen i Dals Rostock. Det blev en drömstart med assist till vårt ledningsmål i 
den första minuten av en match som vi till slut vann med 4-9. Sedan fick han även avsluta 
säsongen med en hemmamatch mot Tösse på Bergslätt, seger 9-3. 
 
Det finns naturligtvis ett antal personer jag skulle vilja tacka nu när det är dags att summera 
säsongen, först och främst spelarna själva så klart. Det är de som gör det så oerhört roligt och 
givande att komma till varje träning. Tack också till Jonatan Rizkallah som hoppat in som 
vikarie när jag inte kunnat vara med. Tack till Eva Edman som varit med och hjälpt till vid 
flera träningar, då inte minst med en av varje tränings viktigaste och mest tidskrävande 
uppgifter, att samla bollar. Tack till Roderick som kommit in som ett viktigt tillskott i 
ledarstaben under hösten. Tack till Christoffer som på ett mycket nyttigt sätt kompletterat mig 
och Johnny som tränare och sist men inte minst ett stort tack till Johnny. En man som lägger 
ner enormt mycket tid i den här föreningen utan att kräva någon annan belöning än den egna 
tillfredsställelsen över att ha hjälpt till.  
Vid pennan, Johan Johansson. 



 
 

 Namn   

1 Alvin Martinsson   

2 Edwin Eriksson   

3 Emil Edman   

4 Henry Fäldt   

5 Jakob Hansson   

6 Jenni Skogen   

7 Leyla Özden   

8 Lovisa Lindqvist   

 

 
Första träningspasset tillsammans, 20/4.  

 

  



Lag: Bordtennis A 

Säsongen 19-20 spelade A-laget i div 4.Vi vann den obesegrade.  
I laget spelade. Jan Lorentsson, matchkvot 23-0, mycket bra. Jan Nilsson Lagl. 20-2. 
Ronny Hansen 4-0. Linus Nilsson 11-11. Bengt Magnusson 6-11. Dubblarna gick kanonbra 
15-0. 
Vi tränar på Gamla Real. Jag tackar spelarna för denna säsongen. 
 
BT-sektionen Jan Nilsson 

 

 

 

Lag: Bordtennis B 

I B-laget (Div 5) spelade Jerry Eriksson, Thomas Karlsson, Max Bryntesson, Zaid Johansson, 
Joakim Åkesson, Magnus Jacobsson och Elin Karlsson.  
Blev 5:a i serien som Munkedal vann. Serien avslutades innan den var färdigspelad.  
 
Thomas Karlsson hade fina 24-6 i matchkvot. Vi hade –statistik i dubbel som vi normalt 
annars har rejält + i. Känns som en stympad säsong. 
 
I skrivande stund ser jag att säsongen 20-21 ej börjat seriespel än. Så nu kan det bara bli 
bättre. 
 
 
 
För B-laget   
 
Jerry Eriksson 
 
 

 

  



Bordtennis ungdom 

Jag har haft nöjet att träna och coacha de fyra äldsta juniorerna; 
Viggo Adler Johannesson, Alvin Martinsson, Sebastian Arvidsson och Max Bryntesson. 
 
Killarna har varit flitiga de få gånger som vi kunnat träna det gångna året. 
I BD-touren har de placerat sig högt upp i resultatlistan. Alla fyra spelar inom ramen av 
division 1-4. 

Det blev ett tvärt slut på pingisen vid coronautbrottet, ingen sista deltävling eller något KM. 
Vi hoppas på ett bättre 2021. 

 

Kristina Johansson 

  



 

Bordtennis Ungdom 2 

  
Detta året har varit annorlunda som så mycket annat i världen. Vi fick avsluta träningen i 
förtid och även Bd-touren ställdes in. Men före det var det en otrolig utveckling med ökning 
av deltagare på träningarna som ledde till att vi fick starta upp fler grupper. Det kunde vara 
upp till 25 -30 st. på en träning (nästan som på Per Anderssons tid). 
Vi hann med någon Bd-tour-tävling med väldigt goda resultat och ungdomarna skötte sig 
utmärkt. Många ledare från andra klubbar har kommit fram och berömt Eds FF, vilket är 
väldigt roligt. Bra, fortsätt så! 
Vi hann även med vår egen tävling i bollhallen med 25 anmälda spelare från Eds FF (rekord). 
Många föräldrar hjälpte till och utan er hade det aldrig gått att genomföra. Tack även till 
Johan, Jerry, Jan, Linus, Olle, Zaid, Tomas med flera, ni är guld värda. 
 
Peter Israelsson 
  
 
 
Bd-touren har fortfarande inte kunnat genomföras pga. coronapandemin men den 6 oktober 
startade vi upp träningarna igen där vi försökte ta hänsyn till 
folkhälsomyndigheternas restriktioner och begränsade antalet till 10 spelare/grupp. Gröna och 
gula gruppen med barn/ungdomar från åk 4-9 tränar på tisdagar, ungdomar som spelar i de 
högsta divisionerna på onsdagar samt att vi har en träningsgrupp på torsdagar för de yngsta 
pingisspelarna.  
  
Vi föräldrar vill rikta ett stort och hjärtligt tack till Kristina och Peter som tränade våra barn 
och ungdomar fram till uppehållet i våras. Ni gjorde ett fantastiskt jobb som tränare för alla 
våra barn och ungdomar. Under hösten har Kristina fortsatt att ansvara för onsdagsgruppen 
och vi är också ett gäng föräldrar som hjälps åt att hålla igång de andra grupperna.  
Tack också till alla underbara barn och ungdomar som med glatt humör kommer på 
träningarna och bidrar till att skapa en härlig stämning nere på Gamla Real. 
  
Vi ser fram mot en härlig pingisvår och att vi förhoppningsvis också kan få komma ut och 
spela Bd-tour igen, under tiden fortsätter vi vässa på tekniken, kluriga servar och otagbara 
loopar... 
  
God Jul och Gott nytt år! 
  
Mattias, Jonas, David, Per, Kristina, Ida och AnnHelen 
  
  
 
 

 

  



 

Gubbdagis 

 
Den 28e januari startade Gubbdagis för trettonde året, inför dryga femtio personer. Av 
tradition visades film av Sture Lindmark. Pga. Corona blev det bara åtta gånger på våren 
innan vi beslöt att ta en paus. 

Det blev en sen höststart eftersom Coronan fortsatte att härja men den 6e oktober beslöt vi att 
prova på nytt. Denna gången var vi i stora salen på Gamla Real så vi skulle kunna hålla 
distans.  
Tyvärr hann vi bara ha fyra träffar innan nya restriktioner kom, där man enbart fick träffas 
åtta personer samtidigt och vi fick stänga ner. 

 
Programmet för 2020 

 

Sture Lindmark Filmvisning 
Mats Carlsson Berättar 
Tommy Almroth Berättar och bildvisning 
John Johansson Sång 
Curt-Åke Sandberg Berättar och bildvisning 
Fredrik Andersson Berättar om Grannsamverkan 
Sune Johansson Frågesport 
 

 

Tack för i år. 

 

Sune Källén och Hasse Widén 
 

  



 

Mats Gren – mannen, myten och legenden 

 

För många inom Eds FF har Mats alltid funnits. Han haft så många strängar på sin lyra att de 
räcker till en hel harpa. Strängarna har alltid klingat av tjänstvillighet, inte sällan flera strängar 
samtidigt. 

Engagemanget började 1997, dvs för 23 år sedan. Då handlade det om ideellt arbete som 
ledare, men 2004 kom chansen till anställning i föreningen och Bergslätt. Under denna långa 
tid har Mats varit involverad i det mesta som förekommer i vår verksamhet, och han har varit 
tillgänglig hela tiden, helg som vardag, och inte sällan långt utanför ordinarie arbetstid. 
Familjen kan ha knorrat någon helg, men har varit förstående och stöttande för den viktiga 
insatsen som Mats gjort för Eds FF. 

När Mats själv försöker minnas och plocka fram särskilda minnen så dyker först en 
landskamp på Bergslätt upp. Mats skulle ansvara för ljudet och det mesta tycktes gå fel, men i 
sista stund löste det sig och Mats kunde tacksamt pusta ut. Men han lyfter även ett tungt 
minne, när herrseniorerna inte lyckades ta sig upp i division 3. Vi kan säkert alla känna igen 
oss när stora förhoppningar plötsligt rycks ifrån oss. 

Förutom dessa två exempel uttrycker Mats att tiden i Eds FF gett så otroligt många fina 
upplevelser och minnen och alla förtjänar sin plats i minnesbanken. 

Efter lång, trogen och engagerad tjänst har tiden kommit för välförtjänt pension. Föreningen 
kommer säkert att fortsätta i invanda spår att ringa Mats, som då kanske kan rycka in och 
stötta de nya som skall fixa allt som Mats kan på sina fem fingrar. Även om det blir inhopp då 
och då, hoppas vi att Mats får tid för familj och intressen, och kanske mest av allt att äga sin 
tid! 

Ordförande Hans Åkerlundh 
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	När vi på senhösten 2019 planerade för 2020 kunde nog ingen förutse vilket konstigt år det skulle bli. Vi fick lära oss ordet Corona och inget blev som det var tänkt och jag vill nog påstå att inget kommer någonsin bli som det var.
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	Planeringen för 2021 är nu i full gång. På herrsidan fortsätter Johan Niklasson som tränare. På damsidan tackar vi Mattias Olsson för all tid och jobb han lagt ner. Välkommen åter. Ny huvudtränare blir här Henrik Olsson från Dals-Långed.
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	Undertecknad vill framhålla följande händelser som extra minnesvärda från verksamhetsåret:
	Vi införskaffade åtta nya mål inför årets säsong, vilket bidrog till att förutsättningarna för att bedriva en bra verksamhet på Bergslätt förbättrades avsevärt. Min bedömning är att detta inköp är något som uppskattats av många.
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	Vi hade planerat för både Skadevi Cup och Färgelanda Cup men av detta blev det intet.
	För att få lite fler matcher, träningsspelade vi mot vårt eget damlag, en match som vi vann med 6-0.
	Vi spelade även mot Åsebros div 2 lag som hade spelare mellan 03-07 i sitt lag. Här gjorde vi en stark match men förlorade med 2-4. Även Grebbestads -05/06 var på besök på Bergslätt och denna match slutade 4-4 efter kvittering från oss i matchens sist...
	Nästan alla killarna var också med och stöttade våra -07:or som spelade i samma serie när behov fanns.
	Trots ett konstigt år så är vi glada för den höga träningsnärvaron där vi från 1 april fram till 1 december har vi 11 spelare som ligger på över 75% närvaro och 7 stk som ligger mellan 90-99% närvaro.
	Men mest glädjande är allt beröm vi fått för vårt fina passningsspel av ledare och föräldrar i andra lag.
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	Nu är ytterligare en fotbollssäsong till ända, och det är dags att summera året som gått. Det är ett glatt gäng killar vi tränar och den genomsnittliga närvaron ligger på 77%. Vi hoppas att även nästa år få behålla dessa härliga spelare och att deras ...
	I år spelade vi i en 9- mannaserie för pojkar födda 2006-2007. Motståndet var delvis tufft men med hjälp av spelare från P-06 och P-08 så slutade vi på en mycket hedrande tredjeplats i serien. Bra spelat killar.
	Säsongsavslutningen såg lite annorlunda ut i år. Vi bjöd in hela gänget för att spela en Fifa-turnering med pizza och snacks. Det var mycket uppskattat och det var riktigt kul att få umgås med killarna utanför fotbollsplanen. Den kvällen passade vi äv...
	Vi vill även passa på att tacka våra spelare och föräldrar för ett härligt Fotbollsår.
	Hanna o Jonas
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	Vad hade 2020 varit utan fotbollen?
	Ytterligare ett fotbollsår har passerat och det har minst sagt varit ett annorlunda år. Corona har satt käppar i hjulet, men ändock har tjejerna tränat som vanligt och även spelat sammandrag.
	Vi började säsongen 2020 inomhus på Utsikten för att sedan gå ut på Bergslätt när gräset var någorlunda grönt. Vi har spelat sammandrag både under vår/sommar och hösten. Vi har mött Viken, Kroppefjäll, Frändefors och Bengtsfors. Resultaten var blandad...
	Laget har gjort en bra utveckling och gjort framsteg på flera sätt. Både individuella prestationer samt som lag. De tjejer som är födda 2011 har även fått vara med och täcka upp i flickor födda 2010. Det har varit väldigt givande och de har lärt sig m...
	Det är alltid en stor glädje att se våra tjejer spela och träna fotboll. Det är ett härligt gäng åtta- och nioåringar som vi möter en gång i veckan och det är aldrig att vi går därifrån utan ett leende på läpparna. Vi kan komma dit trötta och slitna e...
	I år när pandemin har styrt oss har det varit extra viktigt att barnen har fått träna. Det är mycket som är annorlunda för dem och att komma till Bergslätt, snöra på sig skorna och gå ut och lira lite boll har nog, tror vi, varit en ännu viktigare del...
	Nu går vi mot 2021 och även om det dröjer innan pandemin vill ge med sig har vi förhoppningsvis fotbollen med dess träningar kvar att se framemot. Pandemin till trots, vad vore livet utan fotboll?
	Martin Melin och Sofia Elmborg
	Lag: F11/12
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	2020 har varit ett speciellt år på flera sätt. Men pandemin till trots har Eds FF P13 tränat fotboll som vanligt, både ute och inne och även spelat flera matcher/sammandrag under för- och sensommaren.
	Vinter/vår 2020 tränade vi inomhus på Utsikten 1h per vecka. Liksom 2019 varvades lekar med fys på barnens nivå, med lite enkla teknikövningar samt spel. Sofia Elmborg och Josefin Belfrage deltog under vårterminen på C-utbildningen, i digital form via...
	P13 anmäldes tidigt på säsongen till sammandrag inför utomhussäsongen. Vi valde i år att anmälda laget till 5 mot 5 och kunde då enbart välja att spela mot barn födda 2012 då det endast fanns 3 mot 3 för barn födda 2013.  Maj månad och tid för sammand...
	Föräldramöte hölls corona-anpassat utomhus i slutet av augusti av Josefin och Sofia medan Tobias tog hand om barnen och höll i träningen. Fotbollsföräldrar (motsvarande klassföräldrar) utsågs som avlastning för oss tränare om det är uppgift av mer adm...
	Inomhusträning höst/vinter utförs liksom tidigare vintrar i Utsiktens idrottshall. Dock har vi utökat träningstiden från 1h till 1h och 15 minuter. Säsongsavslutning med utdelning av var sin pokal/pris kommer att hållas på alternativt vis i corona-tid...
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